

Title (en)

Metallic shelving.

Title (de)

Metallisches Regal.

Title (fr)

Rayonnage métallique.

Publication

EP 0324304 A1 19890719 (FR)

Application

EP 88440039 A 19880519

Priority

FR 8800518 A 19880114

Abstract (en)

The invention relates to metallic shelving of the tubular type, intended, especially, for industrial and professional storage. According to the invention, the metallic shelving is formed of profiled uprights (3) joined by longitudinal members (5) and crosspieces (6) which support storage shelf panels. The crosspieces (6) have means for fastening on the uprights (3) and the longitudinal members (5) have available support means which fit into the said fastening means in order to be supported by the latter. Any modification of the architecture of the metallic shelving can take place without dismantling the existing one. The invention relates principally to manufacturers of office- and shop-fitting equipment. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention est relative à un rayonnage métallique de type tubulaire destiné notamment au stockage industriel et professionnel. Selon l'invention, le rayonnage métallique est formé de montants profilés (3) reliés par des longerons (5) et traverses (6) qui assurent le soutien de tablettes de rangement. Les traverses (6) présentent des moyens de fixation sur les montants (3) et les longerons (5) disposent de moyens d'appui qui viennent s'imbriquer dans les dits moyens de fixation pour être supportés par ce dernier. Toute modification de l'architecture du rayonnage métallique peut se faire sans démontage de l'existant. L'invention concerne principalement les fabricants de matériel d'équipement de bureau et magasin.

IPC 1-7

A47B 47/02; A47B 57/40

IPC 8 full level

A47B 47/02 (2006.01); **A47B 57/40** (2006.01)

CPC (source: EP)

A47B 57/402 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] US 2944676 A 19600712 - BELL FRANCIS J
- [Y] US 3487790 A 19700106 - ROUS PIERRE
- [Y] FR 2043966 A5 19710219 - LABINAL

Cited by

FR2889654A1; ES2263338A1; US10231556B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE ES GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0324304 A1 19890719; EP 0324304 B1 19930203; AT E85193 T1 19930215; DE 3878214 D1 19930318; DE 3878214 T2 19930826;
FR 2625885 A1 19890721; FR 2625885 B1 19940513

DOCDB simple family (application)

EP 88440039 A 19880519; AT 88440039 T 19880519; DE 3878214 T 19880519; FR 8800518 A 19880114